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Abstract (en)
Large, up to wall-sized, prefabricated panels of cast stones are produced in a vertical working method which builds up stone course upon stone
course, wherein the inclusion and the joint usage of insulating materials and of prefabricated panels of different types is made possible, with the
intention of rationalising the laying process of cast stones, achieving full heat protection by means of additional insulating layers, and making
possible a continuous production process in housing construction by a solid precast construction of the carcase.

Abstract (de)
Grossflächige, bis wandgrosse Fertigbauteile aus künstlichen Steinen werden hergestellt in einer vertikalen Steinschicht auf Steinschicht
aufbauenden Arbeitsweise, wobei der Einschluss und die Mitverarbeitung von Dämmstoffen und von vorgefertigten Bauteilen verschiedener
Art ermöglicht ist mit dem Ziel, den Vermauerungsvorgang von künstlichen Steinen zu rationalisieren, durch Zusatzdämmschichten den
Vollwärmeschutz zu erreichen und durch eine Vollmontage des Rohbaues einen kontinuierlichen Produktionsprozeß im Wohnungsbau zu
ermöglichen.
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